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Van het bestuur 
De nazomer is stormachtig begonnen in de 
lokale politiek, daar zal u niet zijn 
ontgaan. Daar hebben vast veel mensen 
een mening over. Reden temeer voor ons 
om een al eerder voorgenomen plan ten 
uitvoer te brengen: laten we eens gaan 
koffie drinken met onze inwoners!  
 
Onder de naam ‘Koffiedik kijken met Pro3’ 
gaan we een maandelijkse koffieochtend 
houden in een van de drie dorpen. We 
trappen af op zondag 29 september om 
11.30 uur in Bij Anton in Kaatsheuvel. 
Iedereen kan dan een (gratis) bakje koffie 
of thee met ons komen drinken en praten 
over zaken die spelen in de gemeente. Als 
het goed is bent u het postertje hiernaast 
al ergens tegengekomen.  
 
Uiteraard bent u als lid ook hartelijk 
welkom. 
 

10 jaar Pro3 
Door de jubileumcommissie wordt hard gewerkt aan de invulling van het 
jubileumprogramma. Datum en locatie zijn inmiddels bekend en vastgelegd: 
zaterdag 9 november van 13.00 tot 18.00 uur in de grote zaal van De 
Gildenbond. Noteer die datum dus alvast in de agenda. Meer informatie over 
het programma volgt binnenkort. 
 

Website en social media 
Behalve de aankondiging van het ‘koffiedik kijken’ verschenen er twee 
interessante artikelen op de website: ‘Op weg naar een nieuw college’ en een 
artikel over een succesvolle voormalige tijdelijke bewoner van Droomgaard. 
Hou voor actualiteiten onze facebook- en/of twitter-accounts in de gaten. Sinds 
kort is Pro3 ook op Instagram te volgen.  
 

Van de fractie 
Sinds de laatste nieuwsbrief in mei van dit jaar is er wel het een en ander 
gebeurd in onze gemeente: een financiële crisis zonder weerga openbaarde 
zich half mei. Een extra vergadering werd ingelast. De wethouder kwam met 
de mededeling dat de kas meer dan leeg was. Het College stopte vanaf dat 
moment alle financiële uitgaven. 

http://www.pro3.nu/
https://www.facebook.com/Pro3LoonopZand/
https://twitter.com/Pro3LoonopZand
https://www.instagram.com/pro3loz/?hl=nl
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Samen werkt beter! 
Geef het progressieve geluid nog meer kracht. 

Word lid van Pro3! 
Zijn uw buren, vrienden, familieleden nog geen Pro3-lid maar wel 

geïnteresseerd in progressieve politiek in Loon op Zand? 
Vraag ze lid te worden! Inschrijfformulier te downloaden op de website. 

Geen geld meer in kas 
De fractie was onthutst en overdonderd door dit bericht. Dit hebben we duidelijk gemaakt 
in de Raad en op onze website. Vorig jaar bij de begroting hebben we waarschuwende 
signalen gegeven maar die werden volkomen genegeerd. Overigens niet alleen door de 
wethouder maar ook door het CDA, GemeenteBelangen en VoorLoon. Voor Pro3 
voldoende reden om een motie van wantrouwen in te dienen samen met de VVD. De 
motie werd met de tegenstemmen van de coalitiepartijen niet aangenomen. 
 
Oorzaken van de financiële crisis 
In dezelfde periode kwamen de resultaten van een onderzoek van BMC ter sprake. Zij 
presenteerde financiële doorkijkje tot en met 2030. De wethouder presenteerde een plan 
van aanpak om de financiële crisis te boven te komen. Pro3 vond dat ook de BMC-
doorkijkjes betrokken moesten worden bij de discussie over de oorzaken en de verwachte 
financiële situatie de komende 10 jaar. Zie de samenvatting van deze discussie op onze 
website. Uiteindelijk werd onze wens overgenomen zodat op 20 juni eerst de financiële 
toekomst ter discussie kwam. 
 
Aanpak financiële tekorten 
Op 1 juli is Pro3 aarzelend akkoord gegaan met het voorgestelde Plan van Aanpak met de 
toevoeging dat de inwoners uitdrukkelijk betrokken zullen worden bij het zoeken naar 
oplossingen. Daarnaast hebben wij benadrukt dat het niet alleen om bezuinigingen moest 
gaan maar ook uitdrukkelijk naar de verdiensten/opbrengsten gekeken moest worden. Wij 
hebben aan het College kenbaar gemaakt om met een beleidsonderbouwde begroting te 
komen, d.w.z. niet overal geld uit de begroting te sprokkelen, maar dit met visie en beleid 
te onderbouwen. 
 
De Val van het College en het zoeken naar een nieuw College. 
De vakantie liep op z’n eind toen weer een financiële domper gemeld werd: een extra 
verlies van 7 ton bleek bij de oplevering van de Werft. Voor GemeenteBelangen en 
VoorLoon reden om de handdoek in de ring te gooien. Het CDA stapte uit de coalitie en 
nam wethouder Grootswagers mee. Een bijzonder ongelukkig moment zo vlak voordat de 
begroting naar de provincie gestuurd moet worden. De procedure om tot een nieuw 
college te komen werd gestart. Wij hebben in deze informatieperiode onze wensen 
kenbaar gemaakt aan twee informateurs van GemeenteBelangen.  De resultaten van deze 
informatie periode zijn op dit moment nog niet bekend.  
Wordt vervolgd… 

http://www.pro3.nu/
https://pro3.nu/media/inschrijfformulier_nw.pdf
https://pro3.nu/fractienieuws/477-geen-geld-meer-in-kas-van-de-gemeente
https://pro3.nu/fractienieuws/479-hoe-gaan-we-de-tekorten-in-de-gemeentekas-te-lijf
https://pro3.nu/fractienieuws/479-hoe-gaan-we-de-tekorten-in-de-gemeentekas-te-lijf
https://pro3.nu/fractienieuws/481-pro3-de-aanpak-van-de-financiele-tekorten
https://pro3.nu/fractienieuws/482-op-weg-naar-een-nieuw-college
https://pro3.nu/fractienieuws/482-op-weg-naar-een-nieuw-college
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